
Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PL/2022/7 Ple

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Caràcter de la sessió Ordinària

Tipus de convocatòria Primera

Data 28 de juliol de 2022

Durada Des de les 10.04 hores fins a les 12.50 hores

Lloc Sala de Plens 

Presidida per Bartomeu Cifre Ochogavia 

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Càrrec Nom i Cognoms Assisteix

Batle-president Bartomeu Cifre Ochogavia SÍ

Regidora Francisca Cerdà Nadal SÍ

Regidora Maria P. Buades Cifre SÍ

Regidor Mateu Soler Estrany SÍ

Regidor Miquel Llobeta Vives NO

Regidor José Luis Pons Cifre SÍ

Regidor Andrés Nevado Rodríguez SÍ

Regidora Bianca Maria Aguilar Ryan SÍ

Regidor David Alonso García SÍ

Regidor Josep Marquet Cerdà SÍ

Regidor Miquel Àngel March Cerdà SÍ

Regidor Antoni Cànaves Capllonch SÍ

Regidor Miquel Àngel Sureda Massanet SÍ 
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ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Càrrec Nom i Cognoms Assisteix

Regidora Joana Aina Campomar Orell SÍ 

Regidora Magdalena Seguí Cerdà SÍ 

Regidora Antonina Amer Cifre SÍ

Regidor Michael L. Muller Flury SÍ

Excuses d'assistència presentades: 

Regidor Miquel Llobeta Vives 

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves SÍ

Interventor Alberto Valicourt Genzor SÍ

ORDRE DEL DIA 

A) Part resolutiva 

1.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors 

2. Expedient 2641/2022. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de l'inici de l'expedient per
a l’adquisició directa del bé immoble situat al carrer Sant Isidre, núm. 4 de Pollença

3. Expedient 2873/2022. Proposta per a l'aprovació inicial, si procedeix, de l'expedient de
modificació de crèdit núm. 18-2022 sota la modalitat  de crèdit extraordinari finançat amb
romanent de Tresoreria per a despeses generals,  prèvia ratificació de la seva inclusió a
l'ordre del dia

4.  Expedient  2888/2022.  Proposta  per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de  l'expedient  de
reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 4-2022, prèvia ratificació de la seva inclusió a
l'ordre del dia

5. Expedient 2797/2022. Proposta per a l'aprovació, si procedeix, de la concessió de les
Distincions de La Patrona 2022, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia

6.  Expedient  2749/2022.  Proposta  per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de  la  integració  a  la
Seguretat Social dels funcionaris municipals de l'antiga Mutualidad Nacional de Previsión de
la Administración Local (MUNPAL), prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia

7.  Expedient  2891/2022.  Dació  de  compte  de  l’estat  d’execució  del  pressupost  de
despeses/ingressos corresponent a l’exercici 2022

8. Expedient 2883/2022. Moció conjunta presentada pels grups municipals Junts Avançam,
Alternativa per Pollença i Unides Podem per modificar la periodicitat dels plens ordinaris

9. Propostes / Mocions d'urgència
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9.1- Proposta d'urgència. Expedient 2523/2022. Proposta per a l'aprovació, si procedeix,
del  Conveni  de col·laboració  entre la Conselleria  de Salut  i  Consum i  l’Ajuntament  de
Pollença en matèria de consum, programa «Consum a ca teva» 

B) Part de control i seguiment

1. Informació de Batlia

2. Dació de compte de resolucions de Batlia

3. Precs i preguntes

Tot seguit el batle-president, i una vegada verificat per la secretària que hi ha el quòrum le-
galment exigit per l’article 90 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de
les entitats locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF) per a la
constitució vàlida de l’òrgan, declara oberta la sessió.

A) PART RESOLUTIVA 

1.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors

Favorable Tipus de votació: unanimitat/assentiment

El batle-president demana als reunits si qualque membre dels assistents ha de formular
cap observació a l'esborrany de l'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 26 de maig
de 2022, a l'esborrany de l'acta de la sessió extraordinària de dia 28 de juny de 2022; i a
l'esborrany de l'acta de la sessió extraordinària de dia 11 de juliol de 2022.

No se’n formula cap, d’observació.

Se sotmet a votació l’aprovació de les actes i n’esdevé el resultat següent: unanimitat (16).

2.-  Expedient  2641/2022.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de  l'inici  de
l'expedient per a l’adquisició directa del bé immoble situat al carrer Sant Isidre, núm.
4 de Pollença

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 10      En contra: 0      Abstencions: 6      Absents: 0

Seguidament se sotmet a consideració dels reunits el Dictamen formulat per la Comissió
Informativa Permanent General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA DE BATLIA

Resultant que aquest Ajuntament té necessitat d’adquirir  el bé immoble situat al  carrer
sant Isidre, núm. 4 de Pollença, amb referència cadastral 1542202EE0114S0001SU, el
qual té una superfície cadastral  de 623 m2, per ampliar  la disponibilitat  d’equipaments
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culturals i altres equipaments per atendre i prestar els serveis públics que contribueixin a
satisfer les necessitats de la comunitat veïnal, tant pel que fa a la promoció de la cultura
com l’atenció administrativa ciutadana davant les mancances del municipi pel que fa a la
disponibilitat d’un espais adequats per poder atendre les esmentades necessitats pròpies
de  la  ciutadania  proporcionada  a  la  demanda actual  lligada  a  la  prestació  de serveis
públics i promoció d’activitats, i vista la disposició per part del titular afectat a alienar a
l’Ajuntament el citat immoble de la seva propietat.

Resultant que es considera com mecanisme més adequat per a la finalitat pretesa la seva
adquisició directa, per procediment negociat, per quant en dita adquisició concorren les
circumstàncies  previstes  en  l’article  116.4  de  la  Llei  33/2003,  de  3  de  novembre,  de
patrimoni de les administracions públiques relatives a les peculiaritats de la necessitat a
satisfer i la especial idoneïtat del bé davant, en primer terme, la manca de disponibilitat
d’edificis de titularitat local destinats a dits serveis i activitats, així com, per la ubicació, la
superfície i la singularitat del bé objecte del present expedient, com els usos prevists en el
pla general d’ordenació urbana vigent (PGOU) i les finalitats a les quals es pretén destinar.

Vist l’informe de Secretaria emès en data 12/07/2022 de conformitat amb allò que disposa
l’article 3.3. a) del Reial decret 128/2018, de 16 de març, pel qual es regula el règim jurídic
dels funcionaris d’Administració Local amb habilitació de caràcter nacional i en compliment
de la Provisió de Batlia dictada en data 28/06/2022.

Vist que el present expedient li és de aplicació el que disposa l’article 135 de Llei 20/2006,
de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears (LMRLIB); els articles
15 b,  19,  115 i  116.3 i  4  de la  Llei  33/2003,  de 3 de novembre,  de patrimoni  de les
administracions públiques (de caràcter supletori);  els articles 27 (supletori) i  46 del RD
1373/2009, de 28 d’agost, pel que s’aprova el reglament general de la LPAP (RGLAP); els
articles 9, 10, 11 i 17.1 del Reglament de béns de les entitats locals aprovat per Reial
decret 1372/1986, de 13 de juny; els articles 111 i 117 del RDL 781/1986 de 18 d’abril, pel
que s’aprova el text refós de les disposicions legals vigents en matèria de Règim Local; els
articles 609 i 1445 i següents del Codi Civil ; els articles 4, 9.2, 26.2 i DA 2ª.9 i 10 de la
Llei  9/2017,  de  8  de novembre,  de  contractes  del  sector  públic  (LCSP)  i  la  resta  de
disposicions vigents que resultassin de legal aplicació.

Atès que l’article  10.b del  Reglament  de béns de les entitats  locals  aprovat  per Reial
decret 1372/1986, de 13 de juny (RBEL), entre les diferents formes d’adquirir béns, drets i
obligacions, les corporacions locals poden fer-lo a títol onerós. Amb la mateixa orientació
s’expressa l’article 135 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local
de les Illes  Balears  (LMRLIB)  i  l’article  15 de la  Llei  33/2003,  de 3 de novembre,  de
patrimoni  de  les  administracions  públiques  (LPAP) a  l’indicar  que  les  administracions
públiques podran adquirir béns, drets i obligacions per qualsevol de les formes previstes
en l’ordenament jurídic i, en particular, pels següents: ... b) A títol onerós.

De conformitat amb el previst en els articles 5.1 LBRL, 3 ROF, 1.1 TRRL, 9 i 10.b RBEL, i
l’article15 b) LPAP, les entitats locals tindran plena capacitat jurídica per adquirir  béns,
drets i obligacions a títol onerós, de dret públic o privat, de conformitat amb l’ordenament
jurídic.

Vist que l’adquisició a títol onerós es regirà, quant a la seva preparació i adjudicació, en
defecte de normes específiques,  per la  legislació  de contractes de les administracions
públiques,  si bé al tenir la naturalesa de contractes privats, els  efectes,  i  extinció  dels
mateixos es regiran pel dret privat (article 26.2 LCSP).

Resultant que l’article 116.4 de la LPAP no és un precepte d’aplicació general ni tampoc
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es  pot  considerar  de  legislació  bàsica,  si  es  té  en  compte  allò  que  disposa  la  seva
disposició final 2ª, no obstant això s’entén d’aplicació supletòria, en especial en aquelles
comunitats autònomes en què no existeix normativa reguladora sobre les adquisicions
directes  pel  que,  vist  l’anterior,  es  podrà  utilitzar  el  procediment  d’adjudicació  directa
sempre  que  es  doni  alguna  de  les  circumstàncies  previstes  en  dit  article  per  les
peculiaritats de la necessitat a satisfer, les condicions del mercat immobiliari, la urgència
de l'adquisició resultant d'esdeveniments imprevisibles, o l'especial idoneïtat del bé.

Vista  la  memòria  justificativa  de  les  circumstàncies  que  motiven  l’adquisició  per
procediment  negociat  o  d’adquisició  directa,  en  la  qual  s’especifiquin  els  béns i  drets
objecte  d’adquisició,  i  acreditació  de  dites  circumstàncies  concurrents  en  l'operació
redactada incorporada a l’expedient  en data 14/07/2022 i  l’informe tècnic  i  pericial  de
valoració del citat  bé immoble emès per l’arquitecta municipal  en data 19/07/2022,  en
compliment de la Providència de Batlia dictada en data 13/07/2022.

Vist  l’informe  d’Intervenció  emès  en  data  19/07/2022  sobre  l’existència  de  crèdit
pressupostari  adequat  i  suficient  per  a  finançar  la  despesa  que  comporta  l’adquisició
d’aquest bé, i determina el percentatge que suposa el valor de l’immoble que es pretén
adquirir en relació amb els recursos ordinaris del pressupost vigent resultant que, pel que
fa a la competència per a l'adquisició directa del bé immoble objecte del present expedient
segons el que disposa l’apartat 10 de la disposició addicional segona de la Llei 9/2007, de
8 de novembre, de Contractes del Sector Públic (LCSP), correspon al Ple l’adquisició de
béns immobles i drets subjectes a la legislació patrimonial quan no estiguin atribuïdes al
batle o president, i dels béns declarats de valor històric o artístic qualsevol que sigui el seu
valor.

Pels  motius  abans  exposats,  aquesta  Batlia  proposa  a  l’Ajuntament  Ple  l’adopció  del
següent ACORD:

Primer. Iniciar expedient per a l’adquisició directa del bé immoble situat al carrer  Sant
Isidre,  núm.  4  de  Pollença,  amb  referència  cadastral  1542202EE0114S0001SU,  de
conformitat amb el previst en els articles 11 del RD 1372/1986, de 13 de juny, pel qual
s'aprova el Reglament de béns de les entitats locals (RBEL) i 110; 111 i 116.3.4 de la Llei
33/2003, de 3 de novembre, del patrimoni de les administracions públiques (LPAP) sens
perjudici  que,  en  el  present  cas,  no  procedeix  consultar  a  varis  candidats  per  quant
l’objecte del contracte és l’adquisició d’un determinat bé immoble i, per tant, sols es pot
negociar amb el seu respectiu propietari.

Segon. Que pels respectius serveis competents es redactin i s’incorporin a l’expedient el
plec de condicions que han de regir el contracte.

Tercer. Que prèviament a l’aprovació de l’expedient de contractació, es remeti l’expedient
a la Secretaria perquè informi l’expedient, d’acord amb la disposició addicional tercera 8ª
de la LCSP, i a la Intervenció per emissió d’informe de fiscalització prèvia, de conformitat
amb  l’article  116.3  i  de  la  disposició  addicional  tercera  3ª  de  la  LCSP,  als  efectes
pertinents.

Quart.  Que completat l’expedient de contractació, es remeti al present òrgan competent
per tal que aquest resolgui en conseqüència.»

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
00:08:58 a 00:29:29).
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Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé el
resultat següent: deu (10) vots a favor dels membres dels grups municipals Tots per Pollença,
Unió Mollera Pollencina, Partit Popular, El - PI Proposta per les Illes Balears i Unides Podem; i
sis (6) vots d'abstenció dels membres dels grups municipals Junts Avançam i Alternativa per
Pollença.

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

3.-  Expedient  2873/2022.  Proposta  per  a  l'aprovació  inicial,  si  procedeix,  de
l'expedient  de  modificació  de  crèdit  núm.  18-2022  sota  la  modalitat  de  crèdit
extraordinari finançat amb romanent de Tresoreria per a despeses generals, prèvia
ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 10     En contra: 0     Abstencions: 6     Absents: 0

Prèviament se sotmet a ratificació del Ple la inclusió d’aquest assumpte a l’ordre del dia,
que acompanya a la  convocatòria  de la  present  sessió  ordinària,  d’acord  amb el  que
disposa l’article  82.3 del  Reglament  d’organització,  funcionament  i  règim jurídic  de les
entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF).

A continuació se sotmet a votació la seva inclusió i n’esdevé el resultat següent:  nou (9)
vots a favor dels membres dels grups municipals Tots per Pollença, Unió Mollera Pollencina,
Partit Popular i El Pi – Proposta per les Illes Balears; i set (7) vots d’abstenció dels membres
dels grups municipals Junts Avançam, Alternativa per Pollença i Unides Podem.

Atès el  resultat  de la  votació  es declara  ratificada  la  inclusió  d’aquest  assumpte,  que
acompanya la convocatòria, a l’ordre del dia.

Acte seguit se sotmet al Ple la consideració de la Proposta formulada que textualment diu:

«PROPOSTA DE BATLIA

Vista la  necessitat  de dur  a terme l’adquisició  del  solar  solar  situat  al  Carrer  d’Antoni
Maura núm. 25 de Pollença, amb referència cadastral 1542209EE0114S; el qual té una
superfície,  segons dades cadastrals  de 121m².  En aquest  solar  existeix  una edificació
destinada a habitatge en planta baixa i planta pis, a més d’una planta porxo, amb una
alçada insuficient. A la part posterior del solar existeixen vàries edificacions destinades a
magatzems i porxos.

Vista la valoració efectuada per part  de l’arquitecta municipal  dia 19 de juliol  de 2022
indicant: «El valor de l’immoble calculat pel mètode de comparació puja a 350.215’19 €; en
canvi  calculat  amb  el  mètode  residual  estàtic  lliure  de  l’edificació  existent  puja  a
217.128’60 €.

D’acord amb l’article 37.2 de la Llei de sòl, el valor de l’immoble situat al carrer d’Antoni
Maura núm. 25 és el superior entre els dos anteriors, per tant, és de 350.215’19 € (tres-
cents cinquanta mil dos-cents quinze euros i denou cèntims)»

Vist l’informe justificatiu emès per part del regidor delegat de Cultura dia 21 de juliol de
2022.
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Vist que aquest immoble, resulta clau en l’estratègia constructiva de l’equipament cultural,
especialment per a les següents raons:

1.  Resoldria  la  problemàtica  de  la  separació  de  l’antic  cinema  i  l’antiga  estació
d’autobusos.  Suposa  comptar  amb  un  nexe  d’unió  entre  les  dues  propietats  de
l’Ajuntament que propicia la unió interna de tres espais actualment diferenciats. Aquest fet
és clau, perquè així es milloren potencialment tan qüestions pràctiques i de funcionament,
com de comoditat i qualitat del servei cultural que es pretén oferir.

2. Ampliaria considerablement (gairebé un 50 % més d’amplada) les opcions constructives
de  l’espai  escènic  que  ocuparia  l’antic  cinema.  L’ampliació  permetria  augmentar
l’aforament  del  pati  de  butaques  o  de  l’escenari  (depenent  del  disseny  arquitectònic).
Inclús es pot destinar a camerinos o demés necessitats tècniques.

3.  Adequaria  l’espai  destinat  a  la  sortida  d’emergència  (que  es  vol  ubicar  devora
l’ascensor  del  Capitol).  Aquest  element  és  un  requisit  indispensable  per  a  l’ús  de
l’immoble,  per la qual  cosa és essencial  comptar amb una ampliació de l’actual  espai
disponible  per  fer  front  a  aquesta  necessitat.  Es  l'únic  tant  per  raons  tècniques  com
urbanístiques, servirà per poder ampliar l’equipament cultural atès que es troba annex a
l’antic cinema Capitol.

Vista la memòria justificativa emesa per part del batle.

Vista que la liquidació pressupostària 2021 va tancar amb un romanent de Tresoreria per
a  despeses  generals  de  35.599.724,88  euros,  magnitud  que  serveix  per  finançar
modificacions de crèdits de conformitat amb l’establert als articles 177 del RDL 2/2004, de
5 de març pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.

Vists els informes d’Intervenció favorables a la modificació de crèdit.

Bartomeu  Cifre  Ochogavia,  batle  de  l’Ajuntament,  proposa  al  Ple  de  la  Corporació
l’adopció del següent:

ACORD

Primer. Aprovar  inicialment  l’expedient  de  modificació  de crèdits  núm.18/2022,  sota la
modalitat  de  crèdit  extraordinari  finançat  amb romanent  de Tresoreria  per  a despeses
generals d’acord amb el següent detall:

PRESSUPOST DE DESPESES 

CRÈDIT EXTRAORDINARI

APLICACIÓ
PRESSUPOSTÀRIA

DESCRIPCIÓ IMPORT 

933 62283 Adquisició immoble Antoni Maura,
núm. 25

351.000

FINANÇAMENT

Aquesta  modificació  es  finança  amb  càrrec  al  romanent  de  tresoreria  resultant  de  la
liquidació de l'exercici anterior.

PRESSUPOST D’INGRESSOS

CONCEPTE DENOMINACIÓ IMPORT €

87000 Romanent de Tresoreria per a
despeses Generals

351.000
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Així,  el  crèdit  inicial  de  l’aplicació  que  es  pretén  crear,  destinat  a  la  finalitat  abans
establerta:

a) Té caràcter específic i determinat i no pot demorar-se a exercicis posteriors

b) És insuficient

Segon. Exposar el present expedient al públic mitjançant anunci en el tauler d’edictes de
la  Corporació  i  en  el  BOIB per  un termini  de  15 dies,  durant  els  quals  les  persones
interessades podran examinar-lo i  presentar reclamacions davant el  Plenari.  El present
expedient  es considerarà definitivament  aprovat  si  durant el  termini  esmentat  no s’han
formulat reclamacions, en cas contrari, el Plenari disposarà d’un mes per resoldre.»

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
00:36:47 a 00:44:31).

Finalitzades les intervencions, se sotmet a votació la Proposta i n’esdevé el resultat següent:
deu (10) vots a favor dels membres dels grups municipals  Tots per Pollença,  Unió Mollera
Pollencina, Partit Popular, El Pi – Proposta per les Illes Balears i Unides Podem; i sis (6) vots
d’abstenció dels membres dels grups municipals Junts Avançam i Alternativa per Pollença.

Atès el resultat de la votació es declara aprovada íntegrament la Proposta precedent i els
acords continguts en la mateixa.

4.- Expedient 2888/2022. Proposta per a l'aprovació, si procedeix, de l'expedient de
reconeixement  extrajudicial  de  crèdits  núm.  4-2022,  prèvia  ratificació  de  la  seva
inclusió a l'ordre del dia

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 9     En contra: 0     Abstencions: 7     Absents: 0

Primerament se sotmet a ratificació del Ple la inclusió d’aquest assumpte a l’ordre del dia,
que acompanya a la  convocatòria  de la  present  sessió  ordinària,  d’acord  amb el  que
disposa l’article  82.3 del  Reglament  d’organització,  funcionament  i  règim jurídic  de les
entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF).

Seguidament se sotmet a votació la seva inclusió i n’esdevé el resultat següent:  nou (9)
vots a favor dels membres dels grups municipals Tots per Pollença, Unió Mollera Pollencina,
Partit Popular i El Pi – Proposta per les Illes Balears; i set (7) vots d’abstenció dels membres
dels grups municipals Junts Avançam, Alternativa per Pollença i Unides Podem.

Atès el  resultat  de la  votació  es declara  ratificada  la  inclusió  d’aquest  assumpte,  que
acompanya la convocatòria, a l’ordre del dia.

Tot seguit se sotmet al Ple la consideració de la Proposta formulada que textualment diu:

«PROPOSTA DEL REGIDOR DELEGAT D’HISENDA I CONTRACTACIÓ

Vist que en aquest exercici 2022, consten en la Intervenció Municipal factures relatives a
serveis, subministraments i obres corresponents a exercicis anteriors essent impossible la
seva  imputació  pressupostària  a  l’exercici  d’origen  com  a  conseqüència  de  rebre  i/o
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conformar la factura en aquest exercici; en qualsevol cas, al tractar-se d’obres, serveis i
subministraments  efectivament  prestats  i  executats  a  l’Ajuntament,  cal  reconèixer  les
obligacions econòmiques i efectuar el seu pagament amb la major brevetat possible.

L’article 60.2 del Reial decret 500/1990, de 18 d’abril, que desenvolupa la Llei 39/1988, de
28 de desembre,  en matèria pressupostària,  estableix  que es competència del  Ple de
l’Ajuntament  el  reconeixement  extrajudicial  d’aquests  deutes per  a la  seva aplicació  a
aplicacions del pressupost corrent.

El pagament de les mateixes es realitzarà d’acord amb les disponibilitats de Tresoreria,
tenint en tot cas preferència al tractar-se de serveis prestats en exercicis anteriors a l’any
en curs.

Les factures les quals es proposen a aprovació, han estat conformades pels membres de
la Corporació.

Vist que existeix crèdit adequat i suficient per fer front a aquesta despesa al nivell de la
bossa de vinculació corresponent al pressupost de l’exercici 2022 de l’Ajuntament.

Per tot l’anterior, el regidor delegat d’Hisenda i Contractació, el Sr. David Alonso García,
vist l’informe d’objecció efectuat per part d’Intervenció 20 de juliol de 2022 formula al Ple
de l’Ajuntament la següent proposta d’acord:

Primer. Resoldre les discrepàncies formulada per part d’Intervenció dia 20 de juliol  de
2022 pel qual es formula nota d’objecció per un import total de 31.359,70 euros.

Segon.  Aprovar  la  despesa  derivada  de  la  relació  de  factures  adjunta,  reconeixent
extrajudicialment el deute que de la mateixa es derivi per un import total pressupostari de
36.318,62 € amb càrrec a l’aplicació de l’estat de despeses del pressupost de l’exercici
2022 de l’Ajuntament de Pollença.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDITS 4-2022

AJUNTAMENT

Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import
(Eur)

D. Registre D. Conforme Descripció

28 13/12/2021 A07408743
PASTOR

SOFTWARE Y
HARDWARE SA

151 62604 423,50 28/12/2021 15/02/2022
IMPRESSORA

LEXMARK M1246
JUTJAT DE PAU 

85 30/12/2021 A07067002 CUXACH SA 151 62272 3.382,35 30/12/2021 31/01/2022

MATERIAL
REFORMA

CASETA TRIAL
DEVORA

POLIESPORTIU

122 17/12/2021 B07124266
ELECTRICA

BAHIA SL
340 62253 1.400,66 17/12/2021 30/12/2021

CANVIAR
CONTACTORS
TORRES POLI.

POLLEN. AVARIA
GRAL

303 31/12/2021 B57950735
RULL

PICAPEDRERS
SL

151 62258 16.121,60 13/01/2022 22/02/2022

MATERIAL I MA
D'OBRA

TASQUES NOU
BANY AFAMA

707 08/02/2022 B07893969

CONSTRUCCIO
NES

CAMPOMAR
SINA SL

320 62241 2.286,72 08/02/2022 07/03/2022

FEINA
ENRAJOLAR
CUINA CEIP
BOCCHORIS

MOLL
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Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import
(Eur)

D. Registre D. Conforme Descripció

1193 10/03/2022 B16513251
Fides Consultoria

i sistemes de
gestió SLU

170 2279911 1.040,60 10/03/2022 27/05/2022
PRESENTACIÓ
CANDIDATURA

BANDERA BLAVA

1194 10/03/2022 B07088826
BALEAR DE

ASCENSORES
SL

320 62241 3.752,61 10/03/2022 07/04/2022

AVARIA
ASCENSOR CEIP

MIQUEL
CAPLLONCH.

1737 14/04/2022 G57708323
ASSOCIACIÓ

D'AMANTS DEL
TEATRE

330 226061 700,00 14/04/2022 19/05/2022

REPRESENTACI
Ó «LA DONA DEL

NAUTA,
NAUFRAGI

GREC»

2097 30/12/2021 A07199979
BARTOLOME

REIG SA
231 22614 321,98 06/05/2022 03/06/2022

COMPRA
D'ALIMENTS S.

SOCIALS

2104 29/04/2022 B07717333
ANTONIO REUS

E HIJOS SL
338 226091 76,52 06/05/2022 29/06/2022

QUEVIURES
PREPARACIÓ
CAVALCADA

REIS 2022

2152 30/12/2021 G57257487

AGRUPACIÓ
LOCAL DE

VOLUNTARIAT
DE PROTECCIÓ

CIVIL

135 48921 1.877,65 09/05/2022 12/05/2022

DESPESES
ASSOCIACIÓ
PROTECCIÓ
CIVIL 2021

2224 11/05/2022 A07141765
MOTOR

MALLORCA SA
132 21400 392,60 11/05/2022 13/06/2022

REVISIO
VEHICLE

6246LMV POLICIA
DES. 21

2364 31/12/2021 B28871192

ALGECO
CONSTRUCCIO

NES
MODULARES

SLU

150 21204 532,65 24/05/2022 21/06/2022

LLOGUER
MODUL SANITARI

AFAMA
DESEMBRE 21

2480 07/12/2021 F06705271

COOP. ARTES
ESCENICAS Y
PLASTICAS DE
EXTREMADURA

330 226061 3.100,00 01/06/2022 02/06/2022

ESPECTACLE
CIRC «LA

LITERA» CIA
CIRCOBAYA

28/11/21

2498 02/06/2022 43081667

MONER
ENSENYAT,

PEDRO
ANTONIO

430 226061 867,38 02/06/2022 13/06/2022

SERVEI
QUALITAT
TURÍSTICA

SICTED
DESEMBRE 2021

2597 27/12/2021 B07815061
BOCCORITANA,

SL
431 226025 41,80 07/06/2022 23/06/2022

PRODUCTES
LOCALS
SORTEIG

PANERES DE
NADAL

TOTAL 36.318,62

»

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
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d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
00:47:23 a 00:54:42).

Finalitzades les intervencions, se sotmet a votació la Proposta i n’esdevé el resultat següent:
nou (9) vots a favor dels membres dels grups municipals  Tots per Pollença,  Unió Mollera
Pollencina, Partit Popular i El Pi – Proposta per les Illes Balears; i set (7) vots d’abstenció dels
membres dels grups municipals Junts Avançam, Alternativa per Pollença i Unides Podem.

Atès el resultat de la votació es declara aprovada íntegrament la Proposta precedent i els
acords continguts en la mateixa.

5.- Expedient 2797/2022. Proposta per a l'aprovació, si procedeix, de la concessió de
les Distincions de La Patrona 2022, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del
dia

Favorable Tipus de votació: unanimitat

Prèviament se sotmet a ratificació del Ple la inclusió d’aquest assumpte en l’ordre del dia,
que acompanya a la convocatòria de la present sessió ordinària, d’acord amb el disposat
en l’article 82.3 del Reglame nt d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats
locals, aprovat pel RD 2568/1986, de 28 de novembre (ROF).

Seguidament se sotmet a votació la seva inclusió i n’esdevé el següent resultat: unanimitat
(16).

Atès  el  resultat  de la  votació  es declara  ratificada  la  inclusió  d’aquest  assumpte,  que
acompanya la convocatòria, a l’ordre del dia.

A continuació se sotmet al Ple la consideració de la Proposta formulada que textualment
diu:

«PROPOSTA D’ACORD DE CONCESSIÓ DE LES DISTINCIONS DE LA PATRONA
2022

Vist  que,  com cada any,  per  la  festivitat  de la  Mare de Déu dels  Àngels,  Patrona de
Pollença, l’Ajuntament concedeix distincions pel treball d’individus o col·lectius en pro del
municipi,  la  gestió  dels  quals  redundi  en  el  seu benefici,  i  per  la  seva  contribució  al
creixement i l’enriquiment cultural, social i econòmic de Pollença per dur a terme actes que
determinin avantatges per a la població; per la constància i la laboriositat en l’exercici dels
càrrecs desenvolupats de manera gratuïta i tot allò que afavoreixi d’una manera notòria i
evident  el  progrés  i  el  desenvolupament  del  poble  i  el  desenvolupament  del  poble  o
contribueixi a l’enfortiment del seu prestigi i atès el procediment iniciat, mitjançant Provisió
de Batlia dictada dia 12 de juliol de 2022, per a procedir al lliurament de les Distincions de
la Patrona de conformitat amb el que disposen els articles 3 d) i 6 del Reglament especial
d’honors i distincions (BOIB núm. 173 de data 22.11.2012).

Vist  l’informe de Secretaria emès en data 12/07/2022 sobre la  legislació aplicable i  el
procediment  a seguir  i  ateses les diverses  propostes presentades pels  diversos grups
municipals així com la constitució del Jurat, en sessió de dia 22 de juliol de 2022 convocat
a dit efecte mitjançant Resolució núm. 2022/677 de dia 19 de juliol, per la deliberació i la
determinació dels mèrits o les circumstàncies que aconsellen aquestes distincions després
que  s’hagi  efectuat  el  pertinent  estudi  tècnic,  el  Jurat  eleva  a  l’Ajuntament  Ple,  de
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conformitat amb l’acta de la sessió celebrada en el dia assenyalat, l’adopció del següent
ACORD:

Primer. Concedir, a l’acte que se celebra en el dia de La Patrona, les següents Distincions
a les persones i a les entitats que seguidament es transcriuen:

─ A l’Associació Juvenil ONIT

─ A la «Cultura Popular Pollencina», en la present distinció integrada i formada per
Antoni Bisanyes Cànaves, Felip Munar Munar, Antoni Palou Aloy «Gall» i Antònia
Mas Mayol «de can Real»

─ A l’Associació de Camioners de Pollença

Segon.  La Batlia efectuarà el lliurament del present honor i distinció en acte solemne i
públic, amb assistència dels membres de la Corporació Municipal i d’aquelles autoritats i
representacions  que  s’estimin  convenients,  d’acord  amb  l’establert  a  l’article  7  del
Reglament especial d’honors i distincions de l’Ajuntament de Pollença.

Tercer.  Donar  trasllat  d’aquest  acord als  distingits,  en consideració  a la  concreció del
reconeixement de forma institucional, als efectes oportuns.»

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
01:04:44 a 01:15:08).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació la Proposta i n’esdevé el
resultat següent resultat: unanimitat (16)

Atès el resultat de la votació, que representa el vot favorable de la majoria absoluta que es
requereix conforme l’article 6 del Reglament especial d’honors i distincions de l’Ajuntament de
Pollença (BOIB núm. 173/2012, de 22 de novembre, en relació amb el BOIB núm. 28/2019, de
5 de març), es declara aprovada íntegrament la Proposta precedent i els acords continguts en
la mateixa.

6.- Expedient 2749/2022. Proposta per a l'aprovació, si procedeix, de la integració a
la Seguretat Social dels funcionaris municipals de l'antiga Mutualidad Nacional de
Previsión  de  la  Administración  Local  (MUNPAL),  prèvia  ratificació  de  la  seva
inclusió a l'ordre del dia

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 11     En contra: 0     Abstencions: 5     Absents: 0

Primerament se sotmet a ratificació del Ple la inclusió d’aquest assumpte a l’ordre del dia,
que acompanya a la  convocatòria  de la  present  sessió  ordinària,  d’acord  amb el  que
disposa l’article  82.3 del  Reglament  d’organització,  funcionament  i  règim jurídic  de les
entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF).

A continuació se sotmet a votació la seva inclusió i n’esdevé el resultat següent:  nou (9)
vots a favor dels membres dels grups municipals Tots per Pollença, Unió Mollera Pollencina,
Partit Popular i El Pi – Proposta per les Illes Balears; i set (7) vots d’abstenció dels membres
dels grups municipals Junts Avançam, Alternativa per Pollença i Unides Podem.
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Atès el  resultat  de la  votació  es declara  ratificada  la  inclusió  d’aquest  assumpte,  que
acompanya la convocatòria, a l’ordre del dia.

Seguidament se sotmet al Ple la consideració de la Proposta formulada que textualment
diu:

«PROPOSTA DE BATLIA

Atès que actualment a l’Ajuntament de Pollença hi ha 21 funcionaris en actiu procedents
de  l’antiga  Mutualitat  Nacional  de  Previsió  de l'Administració  Local  (MUNPAL)  i  atesa
també l’afectació a pensionistes i familiars d’antics funcionaris de la MUNPAL.

Vist el Reial decret 480/1993, de 2 d’abril, pel qual s’integra en el Règim General de la
Seguretat  Social  el  Règim  Especial  de  la  Seguretat  Social  dels  funcionaris  de
l’Administració  Local,  amb  les  particularitats  contingudes  en  dita  normativa,  i  que  es
refereix  a  les  prestacions  per  assistència  sanitària  i  per  incapacitat  laboral  transitòria
conformement l'establert en el seu article 6 i en els apartats 2,3, 5 i 6 de la disposició
transitòria cinquena.

Vist  l’Acord  plenari  de  dia  29  d’abril  de  1993  mitjançant  el  qual  es  va  aprovar  que
l’assistència sanitària dels funcionaris de l’Ajuntament seria prestada per l’entitat privada
ASISA, amb la intensitat i  extensió previstes al  Règim General de la Seguretat Social,
d’acord amb l'avantdita disposició transitòria 5ª del Reial decret 480/1993, de 2 d’abril, i
pel que, mentre segueixi vigent el concert sobre assistència sanitària que l'Ajuntament té
contractat amb una entitat privada per atendre els funcionaris integrats i els seus familiars,
aquesta prestació s'atorgarà als beneficiaris contemplats en aquesta normativa.

Atès que, d’acord amb la jurisprudència,  no es pot considerar que aquest acord inicial
municipal  de continuar  amb la prestació de l’assistència sanitària privada del  personal
actiu subscrit tengui caràcter de permanent i així ho manifesta el propi Tribunal Suprem en
Sentència de 15 de març de 2004.

Considerant l'establert en la disposició addiciona 7ª del Reial decret legislatiu 8/2015, de
30 d'octubre,  pel  qual  s'aprova el  text  refós de la  Llei  general  de la  seguretat  social,
respecte al règim de l'assistència sanitària dels funcionaris procedents de l'extingit règim
especial de funcionaris de l'Administració Local.

Resultant que la mesura de no renovar el concert amb l’assistència privada i procedir a la
integració al sistema públic contribuiria a la reducció de la despesa de l’Ajuntament; atès
que  la  Proposta  d’integració  dels  funcionaris  al  sistema  públic  ha  estat  objecte  de
negociació prèvia en la Mesa de Negociació en sessió de 13 de juliol de 2022 conforme el
certificat  de  l’acord  expedit  a  dit  efecte  i  vist  l’informe  jurídic  emès  per  la  TAG  del
Departament de Personal en data de 21 de juliol de 2022.

Pels motius abans exposats, el senyor Bartomeu Cifre Ochogavia, batle-president proposa
a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent ACORD:

Primer. Extingir  el  concert  sobre  assistència  sanitària  que  l’Ajuntament  té  contractat,
actualment en vigor, amb l’entitat privada ASISA amb efectes de 31 de desembre de 2022.

Segon.  Sol·licitar  davant  Tresoreria  General  de  la  Seguretat  Social  la  inclusió  dels
funcionaris  de l’Ajuntament  de Pollença  de l’antiga  Mutualitat  Nacional  de Previsió  de
l'Administració Local (MUNPAL) al  règim de la Seguretat Social  respecte les següents
contingències:  assistència  sanitària;  prestacions  farmacèutiques  i  prestacions  IT  per
contingències  comunes,  de les  quals  estaven exclosos,  amb efectes d’1  de gener  de
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2023.

Tercer. Trametre aquest acord a la Tresoreria General de la Seguretat Social, als efectes
pertinents, i notificar-ho a l’entitat privada ASISA, als efectes oportuns.

Quart. Traslladar  aquest  acord  a  la  Junta  de  Personal  Funcionari,  als  efectes
corresponents.

Cinquè. Donar trasllat del present acord al Departament de Personal i a la Tresoreria per
a la gestió i per a quants actes i tràmits siguin necessaris per a dur a terme l’objecte del
present acord, als efectes pertinents.»

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
01:22:18 a 01:33:42).

Finalitzades les intervencions, se sotmet a votació la Proposta i n’esdevé el resultat següent:
onze (11) vots a favor dels membres dels grups municipals Tots per Pollença,  Unió Mollera
Pollencina,  Partit Popular,  El Pi – Proposta per les Illes Balears, Alternativa per Pollença i
Unides Podem; i cinc (5) vots d’abstenció dels membres del grup municipal Junts Avançam.

Atès el resultat de la votació es declara aprovada íntegrament la Proposta precedent i els
acords continguts en la mateixa.

7.- Expedient 2891/2022. Dació de compte de l’estat d’execució del pressupost de
despeses/ingressos corresponent a l’exercici 2022

D’acord  amb el  que  disposa  la  Base  36a  d’execució  del  Pressupost  corresponent  a
l’exercici 2022 que estableix:

«Base 36.- Informació sobre l’execució pressupostària

El regidor delegat de l’Àrea d’Hisenda informarà trimestralment en seu plenària dels estats
d’execució dels pressuposts de l’Ajuntament. Els estats d’execució del pressupost posaran
de manifest:

a Respecte  del  pressupost  de despeses,  i  per  cada aplicació  pressupostària,  els
crèdits  inicials,  les  seves  modificacions  i  els  crèdits  definitius,  les  despeses
autoritzades i compromeses, les obligacions reconegudes, els pagaments ordenats
i els pagaments realitzats.

b Respecte  del  pressupost  d’ingressos,  i  per  cada  concepte,  les  previsions
inicials,les seves modificacions i les previsions definitives, els drets reconeguts i
anul·lats així com la recaptació neta.»

En aquest sentit, per part de la Regidoria delegada d’Hisenda i Contractació, s’informa als
reunits  sobre  l’estat  d’execució del  pressupost  de despeses  ingressos  corresponent  a
l’exercici 2022, una vegada facilitada la pertinent documentació al respecte. 

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
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01:34:25 a 01:38:35).

8.- Expedient 2883/2022.  Moció conjunta presentada pels grups municipals Junts
Avançam, Alternativa per Pollença i Unides Podem per modificar la periodicitat dels
plens ordinaris

Desfavorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 7     En contra: 9     Abstencions: 0     Absents: 0

A continuació  els  reunits  consideren el  Dictamen formulat  per  la  Comissió  Informativa
Permanent General, que transcrit literalment diu:

«MOCIÓ PER A MODIFICAR LA PERIODICITAT DELS PLENS ORDINARIS

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

El  Ple  és  l’òrgan  de màxima de màxima representació  política  de la  ciutadania  en el
govern municipal i a ell li correspon el debat de las grans polítiques locals que afecten al
municipi i la adopció de las decisions estratègiques, així com el control i fiscalització dels
òrgans de govern.

La  llei  estableix  una  periodicitat  mínima  per  a  la  celebració  de  plens  ordinaris,
independentment de les sessions extraordinàries.

Al  nostre  municipi,  des  de  les  primeres  eleccions  democràtiques  de  l’any  1979,  la
periodicitat de les sessions plenàries va ser sempre la mateixa: cada més, Ple ordinari.
Això es va mantenir al llarg de 40 anys i 10 consistoris diferents, amb governs de diferents
ideologia i diferents partits: UCD, UM-PP, CDS-PSOE, PSOE, PSOE-UM, UM-PP, UM-
PSOE-PSM, PP- Lliga, Junts -UMP, ...

El canvi experimentat el 2019 va rompre una tradició de 40 anys i va suposar una minva
clara  en la  qualitat  democràtica,  reduint  a  la  meitat  la  possibilitat  de  fiscalització  dels
òrgans de govern i, per tant, una funció constitucional de control de l’acció de govern, ja
que les mocions, els precs o les preguntes només se poden presentar cada dos mesos i si
el ple va carregat de temes, poden passar quatre mesos per a que siguin contestades.

Mentrestant,  se  celebren  plens  extraordinaris  (dies  i  hores  diferents)  on  es  podrien
incorporar al debat mocions, la presentació de precs o de contestació de preguntes. Una
situació que no se sol produir, per decisió del Sr. Batle i que impedeix la funció de control i
proposició dels regidors de l'oposició.

Aquests plens extraordinaris són més habituals del que hauria de ser. Degut a la falta de
plens ordinaris i a la càrrega de diferents temes que s’han de portar constantment a ple
aquests plens ordinaris se supleixen per plens extraordinaris.

La  majoria  d’Ajuntaments  importants,  amb  població  i  pressuposts  semblants  al  de
Pollença, celebren plens ordinaris mensuals, sempre a la mateixa hora i al mateix dia. Són
els casos d’Alcúdia, Andratx, Artà, Felanitx, Inca, Llucmajor, Manacor, Marratxí, Muro, la
Pobla, ...

Atès l’anterior, es proposa al Ple l’adopció del següent ACORD:

Primer. L’Ajuntament de Pollença modificarà l’acord de dia 2 de juliol del 2019 i establirà
que les sessions plenàries municipals ordinàries se celebraran el darrer dijous de cada
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mes, a partir de les 19.00 h.

Segon. Davant el previst canvi de Batlia, demanam al nou batle que atengui la petició.»

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
01:42:17 a 02:01:21).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació la Moció i n’esdevé el
resultat següent: set (7) vots a favor dels membres dels grups municipals  Junts Avançam,
Alternativa per Pollença i Unides Podem;  i  nou (9) vots en contra dels membres dels grups
municipals Tots per Pollença, Unió Mollera Pollencina, Partit Popular i El - Pi Proposta per les
Illes Balears.

Atès  el  resultat  de  la  votació,  es  declara  no  aprovada  la  Moció  precedent  i  els  acords
continguts en la mateixa.

9.- Propostes / Mocions d'urgència

9.1-  Proposta  d'urgència.  Expedient  2523/2022.  Proposta  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  del Conveni de col·laboració entre la Conselleria de Salut i  Consum i
l’Ajuntament de Pollença en matèria de consum, programa «Consum a ca teva»

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 9     En contra: 0    Abstencions: 7     Absents: 0

Per part de la Regidoria delegada de Comerç es presenta a tractament un assumpte no
comprés  a  l’ordre  del  dia  relatiu  a  l’aprovació  del  Conveni  de  col·laboració  entre  la
Conselleria de Salut i Consum i l’Ajuntament de Pollença en matèria de consum, programa
«Consum a ca teva», Conveni subscrit des de fa temps amb la Conselleria de Consum, i
que  cal  renovar,  per  tal  que  els  ciutadans  no  s’hagin  de  desplaçar  i  puguin  tenir  un
contacte directe amb la pròpia Conselleria,  a través de l’Àrea de Comerç, així  com la
tramitació de qualsevol reclamació de Consum, d’aquí la seva urgència perquè es puguin
reprendre tots aquests tràmits.

Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que s’an-
nexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
02:01:57 a 02:03:40).

En primer terme, de conformitat amb l’establert a l’article 82.2 de la Llei 20/2006, de 15 de
desembre,  municipal  i  de  règim local  de  les  Illes  Balears  (LMRLIB)  i  a  l’article  83  del
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial
decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF), cal sotmetre a votació la ratificació del caràcter
urgent de la Proposta i n’esdevé el resultat següent: nou (9) vots a favor dels membres dels
grups municipals Tots per Pollença, Unió Mollera Pollencina, Partit Popular i El Pi – Proposta
per les Illes Balears;  i set (7) vots d’abstenció dels membres dels grups municipals Junts
Avançam, Alternativa per Pollença i Unides Podem.

Atès  el  resultat  de  la  votació  es  declara  ratificada  la  urgència  de  l’assumpte  pel  seu
tractament.
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Seguidament,  i  una  vegada  ratificada  la  urgència  de  l’assumpte,  se  sotmet  al  Ple  la
consideració de la Proposta formulada que transcrita literalment diu: 

«PROPOSTA DEL REGIDOR DELEGAT DE COMERÇ

Vist que en data  19 de setembre de 2006 es va subscriure el  Conveni de col·laboració
entre la Comunitat Autònoma de les Illes Balears i l’Ajuntament de Pollença en matèria de
reclamacions (Consum a ca teva) amb la finalitat d’ampliar els llocs de les reclamacions
dels consumidors a les oficines municipals i per facilitar l’organització d’actes divulgatius
en matèria de consum i defensa dels consumidors i usuaris en el municipi de Pollença,
amb un termini de vigència «des de la data de la seva firma, fins a dia 31 de desembre de
2006, i serà prorrogable de manera automàtica, és a dir, sense que les parts hagin de
realitzar cap activitat per prorrogar-ho, per anualitats naturals, excepte que alguna de les
parts el denuncii amb tres mesos d’antelació (...)».

Considerant la necessitat de renovar aquests acords de col·laboració, de conformitat amb
l’establert  a la disposició addicional vuitena de la Llei  40/2015, d’1 d’octubre, de règim
jurídic del sector públic (LRJSP), i vista la comunicació tramesa per la Direcció General de
Consum en dates 07/04/2021 i  10/06/2021,  respectivament,  amb una proposta de nou
esborrany  de  conveni  de  col·laboració  entre  la  Conselleria  de  Salut  i  Consum  i
l’Ajuntament  de Pollença  el  qual  té  per  objecte  definir  el  marc  de  col·laboració  entre
ambdues administracions, amb la finalitat de coordinar l’organització d’actes divulgatius en
matèria de consum i defensa dels consumidors i usuaris en el municipi,  i de facilitar la
presentació de reclamacions de les persones consumidores i usuàries a les dependències
municipals.

Resultant  que  es  considera  d’interès  general  la  subscripció  d’aquest  Conveni  amb la
voluntat d’unir esforços per establir una via de col·laboració àgil i eficaç en benefici dels
consumidors i usuaris, mitjançant l’organització d’actes divulgatius en matèria de consum i
defensa dels consumidors i usuaris, i amb l’objecte d’establir el marc de col·laboració que
ho permeti, mitjançant Provisió de Batlia de dia 24 de juny de 2022 s’ha iniciat l’expedient
per a la subscripció de l’esmentat Conveni de col·laboració.

Atès  que  per  part  de  l’agent  d’ocupació  de  desenvolupament  tècnic,  personal  laboral
tècnic  adscrita  a  la  Regidoria  delegada  de  l’Àrea  de  Comerç,  s’ha  emès  memòria
justificativa de la necessitat de subscripció del Conveni citat en data 27 de juny de 2022,
als efectes establerts als articles 48 i següents de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim
jurídic del sector públic (LRJSP) en compliment del disposat a l’esmentada Provisió d’inici.

Vist l’informe jurídic, de caràcter favorable, emès per Secretaria dia 21 de juliol de 2022 de
conformitat amb allò disposat a l’article 3.3. c) i d) 7è del Reial decret 128/2018, de 16 de
març, pel qual es regula el règim de funcionaris d’Administració Local amb habilitació de
caràcter nacional i l’informe de fiscalització, de caràcter favorable, emès per Intervenció
dia 25 de juliol de 2022 de conformitat amb l’article 214 del Reial decret Legislatiu 2/2004.
de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals
(TRLRHL) i al Reial decret 424/2017,de 28 d’abril, pel qual es regula el règim jurídic del
control intern en les entitats del Sector Públic Local.

Considerant  que  la  subscripció  del  Conveni  millorarà  l’eficiència  de  la  gestió  pública,
facilitant  la  utilització  conjunta  de  mitjans  i  serveis  públics,  i  contribuirà  a  l’exercici
d’activitats d’utilitat pública i al compliment amb la legislació d’estabilitat pressupostària i
sostenibilitat financera i vist, així mateix, l’establert a l’article 91 de la Llei 7/2014, de 23 de
juliol, de protecció de les persones consumidores i usuàries de les Illes Balears pel que el
Govern de les Illes Balears dirigeix la política de defensa dels consumidors, exerceix la

17

ACTA

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

ZH
N

G
6P

C
AD

9G
W

YE
TJ

E5
EN

R
W

K6
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
jp

ol
le

nc
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 1

7 
de

 3
2 



potestat  reglamentària  en  la  matèria  i  ha  de  promoure  la  col·laboració  entre  les
administracions  en  la  consecució  dels  objectius  que  fixa  la  Llei  esmentada  i,  alhora,
assenyala  que,  a  l’efecte  de  coordinar  l’actuació  de  les  diverses  administracions
públiques,  s’hi  poden  establir  acords  que  permetin  rendibilitzar  els  recursos humans  i
materials  per  finalment  regular,  en  l’article  94  de  l’esmentada  Llei,  la  col·laboració
interadministrativa,  en  especial  de  l’Administració  autonòmica  de  consum  amb  els
municipis.

Per tot l’exposat, de conformitat amb l’establert al capítol VI del Títol Preliminar de la Llei
40/2015,  d’1  d’octubre,  de  règim  jurídic  del  sector  públic  (LRJSP)  i  dins  el  marc  de
col·laboració  i  cooperació  que  l'article  140  de  la  citada  Llei  40/2015,  d’1  d’octubre,
reconeix  a  les  Administracions  Públiques,  principis  que,  per  altra  banda,  es  recullen
igualment  en  la  normativa  local,  articles  10  i  55.d)  de  la  Llei  7/1985,  de  2  d’abril,
reguladora de les bases de règim local (LRBRL); i d’acord amb els articles 22.2 i 47.2 h)
de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL) pel que la
decisió d’aprovació del Conveni de col·laboració que ens ocupa correspon a l’Ajuntament
Ple, aquesta Regidoria delegada proposa l’adopció del següent ACORD:

Primer. Aprovar  el  Conveni  de col·laboració  entre la  Conselleria  de Salut  i  Consum i
l’Ajuntament de Pollença en matèria de consum, programa «Consum a ca teva» d’acord
amb el text annex adjunt a la present.

Segon.  Facultar al batle-president per a l’execució del present acord i la signatura del
conveni, i per tal que pugui acordar la pròrroga del Conveni fins al límit màxim de quatre
anys que preveu la clàusula sisena del mateix.

Tercer.  Designar  com  representants  de  l’Ajuntament  de  Pollença  a  la  comissió  de
seguiment prevista a la clàusula cinquena del Conveni:

─ Miquel Llobeta Vives, regidor delegat de Comerç

─ Priscila Seguí González, agent de desenvolupament local, personal laboral tècnic
de l’Àrea de Comerç 

Quart. Trametre la certificació de l’acord que en el seu cas s’adopti a la Direcció General
de Consum, als efectes oportuns. 

Cinquè. Donar trasllat del present acord a l’Àrea de Comerç per a la gestió i per a quants
actes i tràmits siguin necessaris per a dur a terme l’objecte de l’aprovació del Conveni, als
efectes pertinents.

Annex

Conveni de col·laboració entre la Conselleria de Salut i Consum i l’Ajuntament de
Pollença en matèria de consum, programa «Consum a ca teva»

Parts

Patricia Gómez Picard, consellera de Salut i Consum en virtut del Decret 10/2019, de 2 de
juliol,  de  la  presidenta  de  las  Illes  Balears,  en  nom  i  representació  de  la  Comunitat
Autònoma, en exercici de les facultats que li confereixen els articles 11c) i 80.4 de la Llei
3/2003, de 26 de març, de règim jurídic de l’Administració de la Comunitat Autònoma de
les  Illes  Balears,  i  la  Llei  7/2014,  de  23  de  juliol,  de  protecció  de  les  persones
consumidores i usuàries de les Illes Balears. 

XXXX, batle/batlessa de l’Ajuntament de XXXX, (d’ara endavant l’Ajuntament) en virtut de
(indicar     nomenament   XXXX) en exercici de les facultats que li confereixen l’article 21 de
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la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local, modificada per la Llei
27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’Administració local.

Antecedents

1. L’article  51 de la Constitució espanyola disposa que els poders públics han de
garantir  la  defensa  dels  consumidors  i  usuaris  i  protegir-ne  els  interessos
econòmics  legítims  mitjançant  procediments  eficaços.  La  Direcció  General  de
Consum  de  la  Conselleria  de  Salut  i  Consum  ha  d’acomplir  el  mandat
constitucional,  en  especial  quan  els  interessos  econòmics  legítims  dels
consumidors  i  usuaris  es veuen afectats  amb caràcter  general.  Aquest  mandat
connecta  amb  la  funció  que  l’Administració  pública  té  encomanada
constitucionalment a l’article 103 de servir amb objectivitat els interessos generals. 

2. D’altra banda, l’article 30.47 de la Llei orgànica 1/2007, de 28 de febrer, de reforma
de l’Estatut d’autonomia de les Illes Balears, estableix que la comunitat autònoma
té la competència exclusiva en matèria de defensa dels consumidors i usuaris, en
el marc de les bases i l’ordenació de l’activitat econòmica general i en el marc de
les bases i la coordinació general de la sanitat. També té competència exclusiva en
la  regulació  i  el  foment  de  les  associacions  de  consumidors  i  usuaris  i  en  la
regulació dels procediments de mediació.

3. La Direcció General  de Consum de la  Conselleria  de Salut  i  Consum exerceix
competències,  entre d’altres,  en matèria de defensa dels drets de les persones
consumidores  i  usuàries;  informació  i  atenció  a  les  persones  consumidores  i
usuàries;  tramitació  i  mediació  de  les  reclamacions  i  denúncies  de  consum,  i
resolució de les controvèrsies a través de l’arbitratge de consum.

4. A més, l’article 91 de la Llei 7/2014, de 23 de juliol, de protecció de les persones
consumidores i usuàries de les Illes Balears, estableix que el Govern de les Illes
Balears  dirigeix  la  política  de  defensa  dels  consumidors,  exerceix  la  potestat
reglamentària  en  la  matèria  i  ha  de  promoure  la  col·laboració  entre  les
administracions en la consecució dels objectius que fixa la Llei  esmentada. Així
mateix,  l’apartat  2  de  l’article  esmentat  estableix  que  a  l’efecte  de  coordinar
l’actuació de les diverses administracions públiques, s’hi poden establir acords que
permetin rendibilitzar els recursos humans i materials. 

5. L’article 94 de la Llei 7/2014 de protecció de les persones consumidores i usuàries
de  les  Illes  Balears  regula  la  col·laboració  interadministrativa,  en  especial  de
l’Administració autonòmica de consum amb els municipis.

6. L’article 55 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local,
relatiu  a les  relacions  interadministratives,  estableix  que,  per  a la  coordinació  i
eficàcia  administrativa efectives,  l’Administració  General  de l’Estat,  així  com les
administracions autonòmica i local, d’acord amb el principi de lleialtat institucional,
en les seves relacions recíproques, han de prestar en el seu àmbit la cooperació i
assistència  actives  que  les  altres  administracions  puguin  necessitar  per  al
compliment eficaç de les seves tasques. D’altra banda, l’article 57 de la Llei 7/1985
regula la cooperació econòmica, tècnica i administrativa entre l’Administració local i
les  administracions  de  l’Estat  i  de  les  comunitats  autònomes  en  assumptes
d’interès comú, que s’ha de dur a terme amb caràcter voluntari, i poden tenir lloc
mitjançant els convenis administratius que se subscriguin. 

7. En el mateix sentit es recull a l’article 141.1.d) de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de
règim jurídic del sector públic, que estableix que les administracions públiques han
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de  prestar,  en  l’àmbit  propi,  l’assistència  que  les  altres  administracions  puguin
sol·licitar per a l’exercici eficaç de les seves competències. 

8. L’article 25 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de bases del règim local, atribueix als
ajuntaments  la  facultat  de promoure les  actuacions  adequades  per  satisfer  les
necessitats de la comunitat veïnal, i l’article 29.2.v) de la Llei 20/2006 municipal i
de règim local de les Illes Balears disposa que els municipis de les Illes Balears
tenen  en  tot  cas  competències  pròpies  en  matèria  de  regulació  i  gestió  dels
sistemes  d’arbitratge  de  consum,  informació  i  educació  de  les  persones
consumidores. 

9. En aquest marc de col·laboració, la Conselleria de Salut i Consum i l’Ajuntament,
tenen la voluntat d’unir esforços per establir una via de col·laboració àgil i eficaç en
benefici dels consumidors i usuaris, mitjançant l’organització d’actes divulgatius en
matèria de consum i defensa dels consumidors i usuaris. Per això, les dues parts
acorden subscriure aquest conveni, el qual té naturalesa administrativa i es regula
pel que disposen la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim jurídic del sector públic, i
l’article 78 de la Llei 3/2003, de 26 de març, de règim jurídic de l’Administració de
la Comunitat Autònoma de les Illes Balears.

Ambdues parts ens reconeixem mútuament la capacitat legal necessària per formalitzar
aquest conveni, d’acord amb les següents

Clàusules

Primera
Objecte del Conveni

Aquest Conveni té per objecte definir el marc de col·laboració entre la Conselleria de Salut
i  Consum i  l’Ajuntament  de  XXXX,  amb la  finalitat  de  coordinar  l’organització  d’actes
divulgatius en matèria de consum i defensa dels consumidors i usuaris en el municipi de
XXXX,  i  de  facilitar  la  presentació  de  reclamacions  de  les  persones  consumidores  i
usuàries del municipi a les dependències municipals.

Segona
Compromisos específics

a L’Ajuntament ha de col·laborar amb la Conselleria de Salut i Consum en la recepció de
reclamacions  de  consum  que  presentin  a  les  dependències  municipals  els  seus
residents, i les ha de traslladar a la Direcció General de Consum al més aviat possible.
La Direcció General,  una vegada que rebi les reclamacions,  les ha de tramitar per
ordre rigorós d’entrada en el Registre. 

b L’Ajuntament  es compromet a facilitar  la infraestructura necessària per realitzar els
actes divulgatius d’informació i formació, com ara els locals adequats per a la formació
i divulgació presencial i per videoconferència, i convocar-hi els residents amb antelació
suficient quan organitzi actes divulgatius en el seu municipi.

c La Direcció General de Consum de la Conselleria de Salut i Consum es compromet a
posar a disposició de l’Ajuntament els monitors i conferenciants especialistes en temes
de  consum  i  defensa  dels  consumidors  que  necessiti,  tot  tenint  en  compte  les
disponibilitats  de  la  Direcció  General.  Per  això,  ambdues  parts  han  d’elaborar  de
manera conjunta un calendari d’actes per dur a terme en el municipi de  XXXX, que
permeti aprofundir en les qüestions més rellevants per als consumidors.
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Tercera
Obligacions econòmiques

Aquest Conveni no suposa cap compromís de despesa per a les parts, les quals han de
dur a terme els compromisos amb el recursos materials i personals de què disposen.

Quarta
Extinció del Conveni

Són causes d’extinció del Conveni:

d El  transcurs  del  termini  de  vigència  del  conveni  sense  que  se  n’hagi  acordat  la
pròrroga.

e L’acord mutu de les parts.

f L’incompliment dels compromisos assumits per les parts.

g La impossibilitat  sobrevinguda,  legal  o material,  de poder  dur a terme l’objecte del
conveni sempre que no sigui imputable a qualsevol de les parts del conveni.

h Per decisió judicial declaratòria de la nul·litat del conveni.

Cinquena
Comissió de seguiment

Es preveu l’existència d’una comissió de seguiment amb representació d’ambdues parts,
formada per dos representants de la Conselleria de Salut i Consum i dos representants de
l’Ajuntament,  que s’han de reunir,  si és necessari,  amb l’objectiu  de fer el  seguiment i
resoldre els possibles dubtes i controvèrsies.

Sisena
Vigència

Aquest Conveni entra en vigor el dia que se signi i tindrà una durada de quatre anys. No
obstant això, les parts poden acordar-ne expressament la pròrroga, de conformitat amb el
que estableix l’article 49.h) de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim jurídic del sector
públic, fins a quatre anys més.

Setena
Naturalesa i règim jurídic 

Aquest Conveni de col·laboració té naturalesa administrativa i es regula pel que disposen
amb caràcter  bàsic  la  Llei  40/2015,  d’1  d’octubre,  de règim jurídic  del  sector  públic,  i
l’article  78 de la  Llei  3/2003,  de 26 de març,  de règim jurídic  de l’Administració de la
Comunitat Autònoma de les Illes Balears. 

Com a mostra de conformitat, signam aquest Conveni.

Palma en la data de la signatura electrònica

Per la Conselleria de Salut i Consum Per l’Ajuntament de XXXX

»

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
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02:08:10 a 02:09:55).

Finalitzades  les  intervencions,  se  sotmet  a  votació  la  Proposta  i  n’esdevé  el  resultat
següent:  nou (9) vots a favor dels membres dels grups municipals  Tots per Pollença,  Unió
Mollera Pollencina,  Partit  Popular i El  Pi  – Proposta per les Illes Balears;  i  set  (7)  vots
d’abstenció dels membres dels grups municipals Junts Avançam, Alternativa per Pollença  i
Unides Podem.

Atès el  resultat de la votació, que representa el vot favorable de la majoria absoluta del
nombre legal de membres de la Corporació per a l’adopció del present acord (article 47.2 h)
de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL)), es declara
aprovat íntegrament la Proposta precedent i els acords continguts en la mateixa.

B) PART DE CONTROL I SEGUIMENT

1.- Informació de Batlia / 2.- Dació de compte de Resolucions de Batlia

D’acord amb el que disposa l’article 42 del Reglament d’organització, funcionament i règim
jurídic  de  les  entitats  locals  (ROF)  es  dona  compte  de  les  resolucions  adoptades  i
registrades des de dia  27 de maig de 2022 fins dia 28 de juliol  de 2022,  del número
2022/0513 fins el número 2022/0736  (ambdós inclosos)  al Llibre de Decrets, al qual els
regidors i les regidores hi tenen accés directe mitjançant el gestor documental, als efectes
del control i fiscalització dels òrgans de govern.

3.- Precs i Preguntes

3.1.- Preguntes del grup municipal Unides Podem (RGE núm. 2022-E-RPLN-23 de dia
26 de juliol de 2022) corresponents a la present sessió plenària ordinària

Preguntes

Medi Ambient

1. Vist les conclusions presentades per l’IMEDEA en base a l’estudi realitzat, i les
conclusions presentades anteriorment per Arrels Marines sobre l’estat del fons de
la Badia, quines actuacions s’ha començat a plantejar l’equip de Govern? [dirigida a
la Sra. Maria Buades, delegada de l’Àrea de Medi Ambient]

R1.- Respon la regidora delegada de Medi Ambient, senyora Buades que, com bé saben,
se’ls hi ha remès la presentació de les conclusions però que encara no se’ls hi ha remès
l’estudi complet perquè es varen adonar que hi havia una petita errada i que s’havien de
fer uns canvis a unes taules, però que, tan aviat com el tenguin tot complet, se’ls hi farà
arribar així com també a les administracions implicades com pugui ser la Conselleria de
Medi Ambient, Ports de les Illes Balears i Demarcació de Costes. Quant a  «[...]  quines
actuacions s’ha començat a plantejar l’equip de Govern», comenta la senyora Buades que
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continuen fent el que fins ara han anat fent, és a dir, revisar tot el que són les xarxes de
pluvials, netejant el que sigui necessari, controlant molt bé el clavegueram per possibles
embossos  que  hi  pugui  haver,  etc.,  i  que  una  vegada  que  tenguin  l’estudi  complet,
l’analitzaran amb els serveis tècnics de l’Ajuntament, de totes les àrees implicades, i amb
els  representants  polítics  per  començar-hi  a  treballar,  per  veure  a  quines  conclusions
arriben i hi poden incidir.

2. El passat 18/07/2022 la Conselleria de Salut va presentar un registre en el qual
informava que el nivell de clor lliure residual a 4 fonts del Municipi no arribava als
0,6  ppm mínims,  suposant  un  risc  per  la  proliferació  de  bacteris  en  aigües  no
desinfectades. Quines mesures heu pres per corregir aquesta situació?  [dirigida al
Sr. Andrés Nevado, delegat de l’Àrea de Serveis]

R2.- Tot i  que no és competència de l’Àrea de Serveis,  respon el senyor Nevado que
l’empresa municipal EMSER s’encarrega de controlar les aigües de les fonts i que li han
traslladat que hi estan pendents, que faran les analítiques periòdiques i que en cas que
fos necessari fer qualque actuació, es farà sense cap tipus de problema, però que ho
continuaran vigilant i controlant. 

3. S’han observat zones (per exemple a Ca n’Escarrinxo) on la concentració de fems
sense  recollir  és  preocupant  (acumulació  de  bosses  de  plàstic  al  costat  dels
contenidors  grocs).  Ens  pot  explicar  el  motiu?  Quines  solucions  heu  posat  en
marxa? [dirigida a la Sra. Francisca Cerdà, delegada especial d’EMSER 2002 SLU]

R3.- Explica la senyora Cerdà que ho varen anunciar tant a la ràdio municipal com a les
xarxes socials  de l’Ajuntament i  d’EMSER, que divendres es va espatllar  un camió de
recollida i que per això no es va poder donar el servei, per tant, malauradament varen tenir
aquest problema durant tot el cap de setmana, inclòs dilluns, i que dimarts dematí ja es
varen posar a fer tota la recollida, al més aviat que es va poder.

Al respecte intervé el portaveu del grup municipal  de Junts Avançam, senyor March, per
fer un comentari en el sentit que, tot i que es va explicar al Facebook, si s’hagués explicat
a la gent abans que no dugués els envasos directament al contenidor tal vegada s’hagués
pogut evitar si s’hagués informat que no ho duguessin perquè hi havia aquest problema...

Diversos

4. Per què la propietat de l’Hotel Formentor segueix explotant el pàrquing del qual
no  n’és  titular?  En  quin  estat  es  troba  l’expedient  de  revocació  de  la  llicència
d’activitats?  Quin  títol  habilitant  permet  a  l’empresa  ocupar  sòl  públic
desenvolupant-hi una activitat econòmica? [dirigida al Sr. Bartomeu Cifre, batle]

R4.- Respon el batle-president que en aquest moments la llicència d’activitats, com ja ha
explicat  anteriorment,  es troba en el  tràmit  de resolució  de les  al·legacions,  però  que
malauradament el tècnic extern, que duu tot aquest tema, està de baixa tot i que després
de festes creu que s’incorporarà, que era un tema que aquest tècnic tenia sobre la taula
per resoldre amb la màxima celeritat,  així com també li  va demanar el batle-president.
Quant al títol habilitant, explica el batle-president que és aquesta llicència d’activitats que li
ha  concedit,  en  aquest  cas,  l’Ajuntament  de  Pollença,  que  està  en  procediment  de
revocació,  i  que  una  vegada  es  resolguin  les  al·legacions,  si  es  revoca  la  llicència,
l’Ajuntament de Pollença farà l’ocupació d’aquest espai, si és resol favorablement.

5.  S’ha  observat  la  iniciativa  de  l’Ajuntament  de  Muro  de  declarar  zona  ACIRE
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l’aparcament  de  les  Casetes  des  Capellans  per  afavorir  que  només  hi  puguin
aparcar residents de la zona i del Municipi de Muro [1]. Es planteja alguna acció
similar  per  alguna  zona  del  Municipi  de  Pollença?  Hem  rebut  queixes  que
l’aparcament  de  Cala  Molins,  per  exemple,  no  es  pot  utilitzar  pràcticament  pels
residents de la Cala Sant Vicenç [dirigida a la Sra. Maria Buades, delegada de l’Àrea de
Policia Local]

R5.-  Tot  i  que aquest  pregunta va adreçada a la  regidora  delegada de Policia  Local,
senyora Buades, respon el batle-president que el tema de Muro no té res a veure, que
Muro és un comú i a més, urbanísticament, és de titularitat municipal, que té concessions
entre cometes, perquè no són concessions administratives que marca la pròpia llei, ni la
Llei de Costes per la zona afectada, ni la pròpia Llei de Patrimoni, i que ningú, de cap
color polític, s’atrevirà a treure-les, per tant, es tracta d’un espai que és municipal, que no
és de domini públic, on hi ha aquestes pseudoconcessions, amb la qual cosa és com si
parlassin, perquè es pugui entendre, de la urbanització Bellresguard. Altra cosa, continua
dient el batle-president, és que els aparcaments són béns demanials de domini públic,
amb la qual cosa no es pot privar l’entrada d’un resident o d’un no resident, que per fer-ho
s’hauria de desafectar i l’Ajuntament hauria de treure una concessió de l’explotació, que
això no es pot fer, que no hi cap dins l’ordenament jurídic del propi patrimoni municipal, i
que,  per  tant,  aquesta iniciativa  de  l’Ajuntament  de  Muro  no  és  comparable  en  cap
aspecte.

6. S’ha vist que ha arribat la proposta a l’Ajuntament per a crear una subvenció que
afavoreixi la millora de l’eficiència energètica, amb càrrec als Fons Next Generation,
podent  arribar  a  cobrir-se  actuacions  de  21.400  €  per  habitatge,  entre  d’altres
mesures. El registre d’entrada tingué lloc el 13/07/2022 i el termini per respondre
s’esgota el 13/08/2022. Què respondrà l’Ajuntament a aquesta proposta? [dirigida al
Sr. Bartomeu Cifre, batle]

R6.- Respon el senyor batle-president que ho han estat mirant, que la línia que ha sortit és
una  línia  per  barris,  realment  per  barris  que  estan  en  degeneració,  que  s’han  de
rehabilitar, i que per sort, totes les zones edificades de Pollença compleixen el que són els
estàndards de qualitat, que no hi ha barris que estiguin degenerats o malament en aquest
sentit, que ho varen estar mirant amb els serveis tècnics i que l’únic lloc on es podria fer
una sèrie de millores era en el quarter de la Guàrdia Civil del Port de Pollença, perquè són
edificis/habitatges molt antics i estan fets un desastre però tot i això tampoc compleix amb
els paràmetres que marca aquesta línia. El que sí han sol·licitat, explica el batle-president,
és una altra línia, la línia de tramitació de l’eficiència energètica, pel que és el Claustre,
amb la millora de l’eficiència energètica del Convent, en aquest cas, per canviar totes les
cobertes,  etc.,  però  que  aquesta  en  concret,  com ha  comentat  abans,  no  li  han  vist
encaixament en cap de les situacions que aquesta línia marca.     

7.  Quina  és  la  situació  actual  del  romanent  de  Tresoreria  de  l’Ajuntament  de
Pollença, en el sentit de: [dirigides al Sr. David Alonso, delegat de l’Àrea d’Hisenda]

─ Quants milions d’€ hi ha en comptes bancaris corrents? 

─ Quants milions d’€ es troben en productes d’estalvi de baix risc que generin
interessos fixes i/o variables?

─ Quants milers d’€ es paguen d’interessos anualment a entitats bancàries? 

R7.- Pel que fa a «quants milions d’euros hi ha en comptes bancaris corrents?», respon el
regidor delegat d’Hisenda i Contractació, senyor Alonso, deu milions sis-cents vint-i-quatre
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mil sis-cents trenta-quatre euros (10.624.637 €); i vint-i-tres milions cinc-cents vuitanta-nou
quatre-cents quaranta-nou euros (23.589.449 €) en relació amb «quants milions d’euros
es troben en productes d’estalvi de baix risc que generin interessos fixes i/o variables?».
Altrament  i  pel  que  fa  a  «quants  milers  d’euros  es  paguen  d’interessos  anualment  a
entitats bancàries?», comenta el senyor Alonso que aquest any han pagat quaranta-un mil
euros  (41.000 €),  que s’ha de tenir  en compte que ara mateix  els  doblers  al  compte
corrent, les empreses i, en aquest cas, les entitats locals estan pagant un 0,50, tot i que és
veritat que amb la pujada dels tipus d’interès que està patint l’euríbor, que està pujant
pràcticament cada setmana, deixaran de tenir penalització, però que no s’atreveix encara
a dir que començaran a cobrar per tenir doblers al compte corrent, tot i que possiblement
ho veuran en breu.

8. Quina és la política de l’Àrea de Festes respecte a l’encàrrec d’espases de ferro
per als càrrecs escollits per representar els personatges del Simulacre dels Moros i
Cristians? Si un càrrec escollit no té mitjans econòmics per encarregar una espasa
a un/a ferrer/a, com actua l’Ajuntament?  [dirigida al Sr. Josep Lluís Pons, delegat de
l’Àrea de Festes de Pollença]

R8.- En principi, respon el regidor delegat de Festes de Pollença, senyor Pons, que no hi
ha cap problema perquè, igual que cedeixen els vestits, hi ha espases per si els càrrecs
ho demanen.

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
02:10:17 a 02:22:51).

[1] https://www.ultimahora.es/noticias/part-forana/2022/07/23/1761431/solo-murers-familiares-podran-aparcar-
caseta-dels-capellans.html?utm_source=whatsapp&utm_medium=web 

3.2.-  Preguntes  del  grup  municipal  Alternativa  per  Pollença (RGE  núm.  2022-E-
RPLN-24 de dia 26 de juliol  de 2022)  corresponents a la present sessió plenària
ordinària

Preguntes

1.- Poden explicar per  què l’escenari  de la Plaça Major  s’ha ubicat  arran de les
escales i no s’ha muntat en el lloc de sempre?

R1.- Explica el senyor Pons, regidor de Festes de Pollença, que enguany, com que hi ha
Marxa Fresca  i  necessiten  una  tarima un  poc  més gran,  es  va  considerar  que  si  es
muntava  al  lloc  habitual  agafava  massa  plaça,  i  que  per  això  enguany,  el  que  és
exclusivament el dia de  Marxa Fresca,  l’escenari  es muntarà a sobre l'escalonada i es
tendrà, tal vegada, una visió un poc més elegant i no s’utilitzarà, com ha apuntat abans,
tanta plaça, i també pel que fa a la part acústica, a veure si així se sent millor perquè
sempre tenen problemes en aquest sentit. 

Al respecte intervé el batle-president per afegir que el que s’ha intentat és per esponjar un
poc, i també per temes de seguretat, ja que es preveu bastanta gent, que la música doni
als dos espais, a la banda del Club i a la banda de la Plaça, que allà deçà era molt difícil
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perquè, a més a més de tota la logística que això suposa d’alternadors, etc., era complicat
cobrir les expectatives, i una de les queixes importants, com bé ja ha apuntat el regidor de
Festes, era el so, ja que el so, quan hi ha tanta humanitat allà dedins, se’l menja, i en
aquest sentit els tècnics els hi varen aconsellar que la millor solució era ubicar l’escenari
en  aquest  indret.  Finalment  el  batle-president  comenta  que  aquest  escenari  es
desmuntarà l’endemà de Marxa Fresca i es tornarà a muntar al lloc habitual per a la resta
d’activitats i d’actes.

2.- Poden explicar per  què es restringeixen els  «tardeos» als bars de Pollença i
després  es col·labora amb la celebració del «Tardeo Gros» que fa una empresa
privada amb gent de fora de Pollença i cobrant entrada. S’ha demanat als bars de
Pollença si volien participar en aquest muntatge i  poder la venta de beguda ells
mateixos? S’ha de tenir en compte que aquests negocis obtenen uns ingressos
importants durant la setmana de les festes patronals

R2.- Els  tardeos  no  es  restringeixen,  s’ordenen  que  és  diferent,  comenta  el  batle-
president, que no n’han restringit cap sinó que els han ordenat, els hi ha dit el que han de
presentar, com ho han de presentar, amb temps i forma, i creu que, de moment, el que
han muntat  tant el  dia de les eleccions com el dia de l’inici  de les festes,  s’ha fet de
manera  ordenada,  s’han  reunit  amb els  locals,  han  fixat  uns  horaris  i  un  sistema de
funcionament  perquè  es  complís  l’Ordenança,  i  s’ha  arribat  a  uns  acords,  tant  de
començament com de finalització, música, etc., comuns i, en aquest sentit, creu que ha
estat positiu,  que com ha dit  abans, no han prohibit  ni han restringit  sinó que els han
ordenat, en un moment determinat, sigui per qüestions de trànsit o per una qüestió de
normativa o de temps, que no se solapin amb altres actes, que això és el que s’ha fet. Pel
que fa al  Tardeo Gros,  comenta el batle-president que ja s’ha fet altres anys, que hi ha
empreses que els interessa muntar-ho, i que s’arriba a un acord, es fa una cessió d’espai i
també hi ha una part solidària, en aquest sentit, d’aportació, que se’ls hi dona l’oportunitat
a totes les empreses que ho vulguin muntar, que s’ha fet, creu ell, d’una manera bastant
ordenada i consensuada amb tots els locals.

Pel que fa al tema dels  tardeos, la regidora delegada de Policia Local, senyora Buades,
vol afegir que, a part que no és cert que es restringeixin, totes les vegades que els bars
han volgut fer un  tardeo,  i  ho han sol·licitat,  des de l’Ajuntament se’ls hi ha dit com ho
havien de fer, fins i tot no han hagut de presentar cap tipus de documentació perquè han
arribat  a  un  acord  verbal  i  han  transcorregut  dins  la  normalitat.  D’altra  banda  també
comenta que, fins i tot els locals que han organitzat tardeos sense sol·licitar-ho o demanar
permís a l’Ajuntament, i se n’han assabentat a través de les xarxes socials, quan la policia
s’hi ha presentat, també s’ha arribat a un consens, sense tramitar res a l’Ajuntament, amb
això vol dir que no hi ha cap tipus de restricció, si es fa dins un ordre consensuat amb
l’Ajuntament.

3.- Poden explicar per què després de 2 anys sense festes patronals part dels actes
que es duran a terme durant les festes són de pagament?

R3.- En principi perquè són associacions que presenten un projecte benèfic i ho entreguen
a l’Ajuntament, respon el senyor Pons, que tot això és benèfic.

Matisa el batle-president que no hi ha actes que siguin de pagament, altra cosa és un
concert, si el fa una empresa privada, llavors sí, que això sempre ha sigut així, que una
cosa  és  el  que  es  gasta  per  organitzar  tots  aquests  actes,  on  també  hi  col·laboren
d’alguna  manera  més  o  menys  intensa,  però  que  l’Ajuntament  en  sí  no  cobra  per  a
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benefici del propi ajuntament.

A la pregunta del portaveu del grup municipal de Junts Avançam, senyor March, qui fixa
els  preus,  respon  el  batle-president  que  els  fixen  les pròpies  associacions,  que
l’Ajuntament no hi entra en això.

4.- En quin punt es troba l’expedient de revocació de la llicència de l’aparcament
públic de Formentor. Ja que el batle ha argumentat en diverses vegades que s’està
negociant  amb  la  propietat  perquè desisteixi  del  contenciós interposat  contra
l’Ajuntament,  pot  explicar  quines  passes  s’han  donat  i  en  quin  punt  es  troben
aquestes negociacions?

5.- Després de la presentació de l’informe de l’IMEDEA sobre l’estat de la badia de
Pollença  s’han  plantejat  possibles  solucions a  les  problemàtiques  exposades  o
actuacions  que  puguin  evitar  les  conseqüències  que  se’n deriven,  d’aquestes
problemàtiques?

R4.- i  R5.-  Quant a les preguntes 4 i 5 relatives a Formentor i  a l’informe de l’Institut
Mediterrani  d’Estudis  Avançats  (IMEDEA)  comenta  la  portaveu  del  grup  municipal
d’Alternativa per Pollença, senyora Amer, que ja les dona per contestades perquè ja s’han
respost anteriorment.

6.- Amb  aquesta  diligència  compradora  que  té  darrerament  l’equip  de  govern,
emprant el romanent de Tresoreria, s’han fet passes per comprar els habitatges per
emergències habitacionals que es va pactar?

R6.- Respon el batle-president que no, que no han fet gaire cosa, que el que varen dir és
que el seu compromís era de cessió, a l’Institut Balear de l’Habitatge (IBAVI), del solar de
l’aprofitament mitjà que surt de la Unitat d’Actuació (UNAC) 15, que, en aquests moments,
encara  estan  pendents,  per  fer  l’aprovació  definitiva,  de  l’informe  del  Consell  i  de  la
Conselleria de Medi Ambient, que quan arribin i tenguin resolt aquest solar, a l’Ajuntament
el que l’interessa és arribar a un acord i cedir-lo a l’IBAVI, que aquest és l’objectiu que
tenen en aquest sentit, perquè no hi ha habitatges i considera que és una cosa bona, per
això espera que les administracions siguin diligents i facin via.

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
02:22:54 a 02:31:29).

3.3.-  Preguntes del grup municipal  Junts Avançam (RGE núm.  2022-E-RPLN-25  de
dia 26 de juliol de 2022) corresponent a la present sessió plenària ordinària

Preguntes

1. Hem vist que l’Ajuntament no ha executat el projecte que obtingué una subvenció
de l’Institut Balear de la Dona (per un import de 35. 35.023,22 € ) i a més a més ha de
reintegrar la bestreta rebuda. La falta d’una tècnica, és suficient per no executar
aquest projecte?

R1.-  Respon la regidora delegada d’Igualtat, senyora Aguilar, que no és veritat que no
s’hagi executat aquest projecte, el que passa és que aquesta subvenció es dividia en dos
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trams, un al 2021, que els hi donaren cinc mil vint-i-tres euros (5.023 €), que és el que s’ha
retornat, i en aquest sentit explica la següent cronologia:

─ Abril del 2021 surten les bases de la subvenció

─ Maig del 2021, des de l’Àrea d’Igualtat de l’Ajuntament, se sol·licita la subvenció

─ Agost del 2021 s’accepta aquesta subvenció (des del mes d’agost a novembre,
des de l’Ajuntament, es fan els tràmits pertinents).

─ Novembre del 2021 surt publicat al BOIB l’oferta de feina.

─ Gener  del  2022  comencen  les  entrevistes  de  les  candidates,  perquè  tot  eren
dones, i dia 6 de març de 2022 es contractà a la tècnica (treballadora social).

Tot i que en principi, continua amb l’explicació la senyora Aguilar, era un contracte fins a
finals d’any, amb l’entrada en vigor de la reforma laboral, que només permet contractar
com a màxim sis mesos o contractes indefinits, la tècnica només estarà fins el mes de
setembre, amb la qual cosa estan mirant si, una vegada s’acabi aquest contracte de sis
mesos, poden contractar a la següent de la borsa del concurs de mèrits, per poder estar
fins a finals d’any. Amb tot, conclou la regidora que la subvenció s’ha aprofitat, que la
bestreta que s’ha hagut  de retornar correspon a l’any 2021 perquè,  com ha comentat
abans, el contracte de la tècnica no va començar dins aquell mateix any.

2. S’han licitat els focs artificials de la Mare de Déu del Carme, de la Patrona i de les
festes de la Cala Sant Vicenç?

R2.- Sí, respon el batle-president, els va licitar l’anterior equip de govern. En aquest sentit
explica que la licitació que es va fer era per dos anys més un, que es va fer un any,
posteriorment es va suspendre per la Covid, i que estan amb la mateixa licitació, que és la
que hi havia en vigor.

3. Per quin motiu no s’han programat durant les festes actes per les nines i nins de
Pollença com sempre s´havia fet? No creuen que després de dos anys de pandèmia
sense  festes  els  nins  i  nines  de  Pollença  es  mereixen  gaudir  de  les  festes  en
plenitud?

R3.-  Abans de fer segons quines afirmacions, comenta el batle-president que s’haurien
d’informar, perquè segons quins articles, de segons quins mitjans de comunicació, poden
tenir errades, i creu que la millor informació és la que té el Consistori. Dit això, el batle-
president remet a la resta de regidors als programes de festes dels anys 2018 i 2019, però
sobretot al del 2018 en què l’anterior equip de govern va tenir-ne plena responsabilitat, de
les festes,  on hi  va haver  tres actes infantils,  i  que,  en aquest  cas,  és exactament el
mateix, que han programat diversos actes específics per als infants, tot i que és veritat,
que altres anys hi havia qualque associació que els muntava, com era ONIT, que ara ja no
existeix, AFAMA, que organitzava els jocs de taula, i Cap de Fibló, però que enguany no
han proposat cap tipus d’activitat o acte, però que hi ha molts d’actes específics, i molts
d’actes familiars, que cada vegada són més semblants.

Al respecte intervé el regidor delegat de Festes, senyor Pons, per afegir que en el 2017
només es varen fer dos actes per a infants, referint-se a l’anterior equip de govern, i, en
aquest sentit, el fet d’haver-ho publicat, amb el rum-rum que ha originat, que no han fet
festes per als infants, creu que tampoc no és gaire elegant, que fins i tot varen haver de
replicar al mitjà de comunicació que publicà la notícia que es miràs bé tot el programa.

4. Quin es el motiu perquè s’hagi canviat la ubicació de l´escenari de la plaça Major?
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Hi ha un Pla de seguretat?

R4.- Quant a la segona part de la pregunta referent al Pla de seguretat, ja que «el motiu
pel qual s’ha canviat la ubicació de l’escenari de la plaça Major», ja s’ha contestat abans,
comenta el batle-president que ja han fet totes les reunions de seguretat amb policia i
guàrdia civil, dues vegades, i també del suport de seguretat privada que donen a segons
quins recintes, que aquests són els punts que, cada any, tenen i que van coordinant.

Al respecte comenta la regidora delegada de Policia Local que hi ha establert el Pla de
Seguretat de sempre, que es va renovant, si es canvien als actes.

5. L’Ajuntament té contracte en vigor i un pla de seguretat específic per celebrar el
concert  de  dia  29  de  juliol  a  Ca  n’Escarrinxo?  Quin  contracte  s´ha  fet  amb  la
productora?

R5.-  Explica el batle-president que ells no han fet un contracte amb la productora, que
només cedeixen l’espai per poder-lo utilitzar i, en aquest cas, la productora fa un contracte
amb Som Pollença, que és el que contracte tot el que és tota la seguretat, ambulàncies
etc., que el que sí fan és pagar o assumir la diferència del cost de les entrades per als
residents i també la instal·lació dels banys.

A  la  pregunta  del  senyor  March  de si  han  fet  un  Pla  específic  de  Seguretat  per  Ca
n’Escarrinxo, respon el batle-president que sí, que ells ho han fet.

6. S’han convocat les beques de Medi Ambient d’enguany?

R6.- Respon la regidora delegada de Medi Ambient, senyora Buades, que enguany no han
convocat les beques de Medi Ambient, que moltes de les accions que es feien abans amb
el becaris, s’estan fent a través de les concessionàries del servei de platges i també a
través d’associacions,  sense ànim de lucre,  que han contactat  amb l’Ajuntament,  que
també estan desenvolupant vàries d’aquestes accions.

7. Arribarem a conèixer el pacte signat entre Tots, UMP, PP i PI, o es mantindrà en
secret?

R7.- Si no el saben a hores d’ara, respon el batle-president, si després el nou batle els ho
vol donar a conèixer ..., però considera que ja és per tots conegut el que s’està executant i
el que es va pactar, que es compleix amb els acords signats.

8. Per quin motiu no es va convidar als membres dels grups de l’oposició a la reunió
de la comissió de festes?

R8.- Respon el  regidor delegat  de Festes, senyor Pons,  que fou de manera innocent,
sense cap intenció, i que ni es va convidar a cap membre de l’oposició, ni tampoc a cap
regidor de l’equip de govern, cosa que ja li varen retreure. A part d’això, continua explicant
el regidor, hi ha una Comissió de Festes amb gent que hi forma part i que, en aquest
sentit, es va convocar a la gent que formava part d’aquesta Comissió, que no hi ha res
més, que si per part seva ha de demanar disculpes ho fa, però que no té res a veure amb
el que es va publicar,  no hi ha cap motiu al darrere pel qual no es va convidar a cap
membre del grup municipal de Junts Avançam a la Comissió de Festes.

9. Que pensen fer per reduir el nombre de factures de caràcter extrajudicial, a la
vista de l’elevat nombre d’aquestes?

R9.-  El que han fet fins ara, respon el regidor delegat d’Hisenda i Contractació, senyor
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David Alonso, tenir diligència amb les factures pendents i «estirar les orelles» a aquells
que no les presentin en temps i forma, però que poca cosa més es pot fer.

10. Al  darrer  ple  ordinari,  (ara  fa  dos  mesos)  el  regidor  de  participació  es  va
comprometre  a  enviar  l’esborrany  de  modificació  del  reglament  de  participació
ciutadana als partits de l’oposició. Quan ho pensen enviar ?

R10.- Pel que fa a aquesta pregunta, tot i que el regidor delegat de Participació Ciutadana
no hi és present, comenta el senyor March que els hi acaba de remetre l’esborrany de
modificació del Reglament de Participació Cuitada.

11. Com es possible que l’Ajuntament autoritzàs obres d’urbanització a Formentor a
l’estiu i que al final es varen aturar a causa de les denúncies dels veïnats?

R11.- Explica el batle-president que s’estaven fent les obres i que realment no hi havia
hagut cap denúncia, es va presentar una instància i es va arribar a un acord d’aturar-les,
però que enguany, pràcticament com que no hi havia activitat turística, perquè no hi ha
l’Hotel i encara no hi havia residents, les obres no ocasionaven molèsties, que es varen
aturar en el moment que començaren a arribar els residents, i que es reprendran  dia 15
de setembre com marca l’Ordenança, això pel que fa a les obres a la via pública. Quant a
les obres de l’Hotel, el que pugui ser a afectes constructius, comenta el batle-president
que també estan aturades, si bé, per temes de seguretat, per evitar que la brutor, residus,
etc., vagin a la mar, cas que hi hagués qualque pluja molt intensa, s’està llevant el que és
terra, l’excavació.

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
02:31:31 a 02:42:16).

I sense més assumptes per tractar, el  batle-president aixeca la sessió, de la qual com a
secretària, estenc aquesta acta.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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AJUNTAMENT PLE / Sessió ordinària núm. PL/2022/7

Índex del document d’enregistrament àudio de la sessió celebrada dia 28 de juliol de
2022

Enllaç:

https://www.ivoox.com/28-07-22-ple-ordinari-juliol-audios-mp3_rf_90384090_1.html

Ordre del dia
Situació de
minutatge

A) PART RESOLUTIVA

1.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors De: 00:00:43
A:   00:00:56

2.  Expedient  2641/2022.  Dictamen per  a  l'aprovació,  si
procedeix, de l'inici de l'expedient per a l’adquisició directa
del  bé immoble  situat  al  carrer  Sant  Isidre,  núm.  4  de
Pollença

De: 00:00:58
A:   00:30:01

3. Expedient 2873/2022. Proposta per a l'aprovació inicial,
si procedeix, de l'expedient de modificació de crèdit núm.
18-2022 sota la modalitat de crèdit extraordinari finançat
amb romanent  de  Tresoreria  per  a  despeses  generals,
prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia

De: 00:30:02
A:   00:44:51

4.  Expedient  2888/2022.  Proposta  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  de l'expedient  de  reconeixement  extrajudicial
de  crèdits  núm.  4-2022,  prèvia  ratificació  de  la  seva
inclusió a l'ordre del dia

De: 00:44:54
A:   00:55:00

5.  Expedient  2797/2022.  Proposta  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  de  la  concessió  de  les  Distincions  de  La
Patrona 2022, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre
del dia

De: 00:55:01

A:   01:15:27

6.  Expedient  2749/2022.  Proposta  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  de  la  integració  a  la  Seguretat  Social  dels
funcionaris municipals de l'antiga Mutualidad Nacional de
Previsión  de  la  Administración  Local  (MUNPAL),  prèvia
ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia

De: 01:15:30

A:   01:34:05

7.  Expedient  2891/2022.  Dació  de  compte  de  l’estat
d’execució  del  pressupost  de  despeses/ingressos
corresponent a l’exercici 2022

De: 01:34:09

A:   01:38:46

8. Expedient 2883/2022. Moció conjunta presentada pels
grups municipals Junts Avançam, Alternativa per Pollença
i  Unides  Podem per  modificar  la  periodicitat  dels  plens
ordinaris

De: 01:38:47

A:   02:01:40

9. Propostes / Mocions d'urgència      De: 02:01:47
     A:    --:--:--

31

ACTA

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

ZH
N

G
6P

C
AD

9G
W

YE
TJ

E5
EN

R
W

K6
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
jp

ol
le

nc
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 3

1 
de

 3
2 

https://www.ivoox.com/28-07-22-ple-ordinari-juliol-audios-mp3_rf_90384090_1.html


9.1-  Proposta  d'urgència.  Expedient  2523/2022.
Proposta per a l'aprovació, si procedeix, del Conveni de
col·laboració  entre  la  Conselleria  de Salut  i  Consum i
l’Ajuntament  de  Pollença  en  matèria  de  consum,
programa «Consum a ca teva» 

     De:  --:--:--
     A:   02:10:06

B) PART DE CONTROL

1.-  Informació  de  Batlia  /  2.-  Dació  de  compte  de
resolucions de Batlia 

     De:  --:--:--
     A:    --:--:--

3.- Precs i Preguntes:
De: 02:10:07

     A:    --:--:--

3.1.- Preguntes del grup municipal Unides Podem (RGE
núm.  2022-E-RPLN-23  de  dia  26  de  juliol  de  2022)
corresponents a la present sessió plenària ordinària

De: 02:10:17
A:   02:22:51

3.2.-  Preguntes  del  grup  municipal  Alternativa  per
Pollença (RGE núm. 2022-E-RPLN-24 de dia 26 de juliol
de  2022)  corresponents  a  la  present  sessió  plenària
ordinària

De: 02:22:54
A:   02:31:29

3.3.- Preguntes del grup municipal Junts Avançam (RGE
núm.  2022-E-RPLN-25  de  dia  26  de  juliol  de 2022)
corresponent a la present sessió plenària ordinària

De: 02:31:31
A:   02:42:16
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	Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que s’annexa mitjançant enllaç adjunt a l’índex del document d’enregistrament i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de 02:01:57 a 02:03:40).
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